
 

 

 

Kommunalförbundet Sjukvård och Omsorg i Norrtälje 2024-02-15 

Vänsterpartiet    Fråga 
      

Fråga angående väntrummet på akutmottagningen, Norrtälje sjukhus 

Det har dykt upp en diskussion i sociala media där flera personer vittnar om att ha fått vänta lång tid 
utomhus för att få komma in på akutmottagningen vid Norrtälje sjukhus. Det är känt att det är trångt, 
särskilt vid akutmottagningen, vid Norrtälje sjukhus. En ombyggnad är på planeringsstadiet, men det 
kommer att ta flera år innan detta kommer att lösa problemet, som kan anses akut. Vår fråga är om det 
är acceptabelt att akut sjuka människor ska behöva vänta utomhus mitt i vintern på vård och om det 
finns några tankar kring att åstadkomma tillfälliga lösningar tills att ombyggnaden är klar. Det 
kommer fler vintrar. 
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